
Žijícím důkazem tohojakdlouho se dá pro
vozovat jezdecký sport je jubilant Stanislav 
Beránek, Ten se 9. listopadu 2015 dožil krásné 
osmdesátky a při tom je stále aktivním jezdcem, 
jak vidíte na fotografii. Pan Stanislav Beránek 
pochází z Lásenice u Jindřichova Hradce, za 
svůj život se věnovat dostihům, pakuru, dre
zúre a všestrannosti. Je nositeíem titulu žokej. 
Přejeme ještě mnoho úspěšně zajetých parkurů 
a hodně zdraví do dalších let!

Text a foto Lukáš Krajíček

Počet fanoušků našeho profilu Časopis Jezdectví 
stále stoupá a blíží se ke 38 000! Videa, která zde 
zveřejňujeme, mají běžně několik tisícovek zhléd
nutí. Dobrá motivace!

buiibfcer^
Ano ano, na twitteru je elita, na facebooku 
jelita - oblíbené heslo milovníků HOznakových 
pípadch zpráv vystihuje vše. Najdete nás na
JEZDECTVÍ (SZdenkaMotyginov

Na našem youtube kanálu najdete nejzajímavější 
videa - nově třeba z mistrovství světa mladých 
koní v Lanakenu, körungu českého teplokrevníka 
nebo slovenského teplokrevníka - sledujte nás!

Ф Ф ^ www.jezdectvi.cz ^ ^ #
Také v říjnu, i když sezóna končí, stoupala sledo
vanost našich webových stránek - nový rekord 
se zastavil na 41705 uživatelích! Děkujeme za 
přízeň, je to pro nás také závazek přinášet stále 
zprávy, které vás opravdu zajímají. Nechcete si 
na našem webu zasoutěžit? Pošlete fotografii 
z Hubertovy jízdy a když se bude líbit, můžete 
získat kalendář!
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12 Pavo Pohár Jezdectví 2015 má ve 
všestrannosti nového leadera.

33 Mistrovství Evropy ve skákání mladých 
kategorií patří к nejsledovanějším 
českým událostem.

38 Velmi netradičně se konaly skokové 
závody na čínském olympijském 
stadionu a přijela na ně i světová špička! 
Jaké koně jí byli zapůjčeni?

CHOV
Podzim je pro chovatele ve znamení 

vybírání vhodných hřebců do plemenitby.

WESTERN

78 Klára Veškrnová dobyla Evropu, porazí 
i světovou konkurenci?
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editorial

ZE ZAHRANIČÍ
V Doha porazila tvrdou 
konkurenci žena a poprvé zde 
startoval Cech - obojí důvod 
к velké reportáži!

ROZHOVOR
Rudolf Dofežal vyhrál finále Českého 

skokového poháru a navíc se 
přestěhoval do nového areálu, takže 

bylo o čem povídat.

USTÁJENÍ
Proč v posledn í době stoupá počet 
aktivních stájí a jaké jsou jejich výhody?

54 Dnes se s profily mladých lidí kolem 
chladnokrevníků rozloučíme - a třeba vás 
potěší dárek, s nímž nás seznámí sám jeho 
výrobce...

5Б Winston Churchill, Oliver Cromwell, Fred 
Astaire, ale třeba i Adolf Hitler, tak ti všichni 
prý měli své koně...

59 Jaký je váš nejlepší zážitek uplynulého roku? 
Napište nám ho v povídce!

DOSTIHY
Velká Chuchle na podzim 
zažila dvě opravdu velké 

novinky.
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Na co použít koňský trus, kterak se dražil 

nefritový koníček či koňský sýr aneb letem 
světem koňských zajímavostí.

Blíží se období ohňostrojů, co na to váš kůň?

Jaká jsou základní pravidla řeči koně?

Cvik z working equitation je na zimu jako 
stvořený pro všechny discipliny - při 
překračování kavalety si otestujete přesnost 
kroků, poslušnost a důvěru koně a vaši 
zručnost.

Ano ano, Vánoce za dveřmi, takže jako vždy 
vybíráme to nejzajímavější z „koňského" trhu.

I v tomto čísle zavzpomínáme na toho, kdo 
navždy odešel... V sobotu 17. října zemřel 
novinář Ing. Jiří Křepelka.

VĚCI, na kterých záleží...
... jsou většinou stranou zájmu veřejnosti, 

všimli jste si? My se s tím potýkáme dnes 
a denně - krásným katalyzátorem jsou naše 
webové stránky a sociální sítě. Už chápeme, 
proč jsou nejúspěšnější tituly zvané „bul
vární", tedy nízké úrovně. Neboť senzace- 
chtivé obecenstvo si je samo žádá. Můžete 
přinést desítky a stovky Šťastných zpráv 
o zajímavých a důležitých věcech, ovšem 
vždy jejich sledovanost přebije nějaké to 
neštěstí nebo „velmi důležitá osoba". Takové 
velmi vděčné téma pro bulváry a veřejnost 
obecně je doping. Koně by se normálně do 
médií skoro nedostali, ale jak je někde nějaké 
podezření na doping při závodech nebo do
stizích, média jsou na nohách. A komentáře 
lidí, kteří většinou nikdy ani koně neměli,
0 nadopovaných koních a co už dnes člověk 
pro ten úspěch neudělá, ty tomu vždy nasadí 
korunu. Každý z nás ví, že v České republice 
máme 82 000 koní. Přesto je 99 a leckdy
1 100 procent vzorků negativních. Jak to řekl 
Josef Váňa? Že se klepe až do zveřejnění věst
níku, jestli nebylí jeho koně na nějakou látku 
pozitivní? Jistě, krom toho, že koně pořád 
na něco léčíme, je také 24 hodin nehlídáme. 
Jeden uznávaný veterinář mi řekl, že kolem 
dopingu panuje hysterie a lidé se bojí říci svůj 
názor, aby nebyli veřejností považováni za 
ty, co dopování koní schvalují. A že většina 
pozitivních vzorků je spíše kontaminace či 
medikace, než úmysl. Já sí to myslím také. 
Nepodléhejme hysterii a řiďme se vlastním 
rozu mem. Nadopoval koně, aby vyhrál jed n u 
z nejsledovanějších akcí roku v České repub
lice (na závodišti ji sledovalo 27 500 diváků, 
u televizních obrazovek pak další téměř dva 
miliony lidí), když je jasné, že vítěz jde vždycky 
na doping, to nedává žádný smysl.

Takže - pojďme raději oslavovat ty, kdo se 
koním dnes a denně věnují, jednoho nebo 
dokonce hned několik jích vlastni, pro které 
jsou přítelem na cestě životem, zkrátka ty, 
bez nichž by koně ani nebyli... Hm, ale kdo to 
bude číst, že? л t í

Jw /OL-
Šéfredaktorka

PS: Víte, že Bill Gates má nového koně a že 
královna Alžběta i ve svých 89 letech jezdí 
na koni? ©
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